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P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/08 

XXII sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 29 stycznia 2008 r. 

 
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 

 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

 - 12
00

. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

 

W sesji uczestniczyło - 15 radnych. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący 
Rady Miasta Dęblin. W sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy skład Rady - 15 

radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

• Sekretarz Miasta - Marek Basaj, 

• Skarbnik Miasta - Kinga Barańska, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta, 

• Przedstawiciele Zarządów Osiedlowych, 

• Radni Rady Powiatowej w Rykach, 

• Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. - 

Dariusz Wojdat, 

• Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie - Mirosław Kamola, 

• Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Dęblinie - Grażyna Szczepaniak, 

• Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Dęblin - Władysław Sołopa, 

• Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej NSZZ "Solidarność" Pracowników 

Oświaty "Ziemi Dęblińskiej" - Ewa Kowalska. 

 

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych 

gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami w ustawowym terminie. 

 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński w ramach autopoprawek  

do porządku obrad wprowadził punkt 5 h w brzmieniu: - "Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie korzystania ze stołówki i ustalenia odpłatności za posiłki przygotowywane przez 

szkoły (placówki) prowadzone przez Miasto Dęblin" oraz punkt 5i - "Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu przyznawania  
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dofinansowania za przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest 

pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych na terenie Miasta Dęblin". 

 

Innych wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - odczytał porządek obrad XXII 

sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 

między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) powołania pełnomocnika ds. realizacji projektu "Modernizacja i rozbudowa 

systemu  odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie 

aglomeracji Dęblin"; 

b) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Miasta Dęblin  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2008"; 

c) uchwalenia Planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych w gminie Miasto Dęblin na 2008 r.; 

d) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Gminnego Programu Walki  

z Narkomanią na terenie Miasta Dęblin na rok 2008; 

e) Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

f) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2008 r.; 

g) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2008 r.; 

h) korzystania ze stołówki i ustalenia odpłatności za posiłki przygotowywane 

przez szkoły (placówki) prowadzone przez Miasto Dęblin; 

i) zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu przyznawania  

dofinansowania za przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest pochodzących z budynków mieszkalnych  

i gospodarczych na terenie Miasta Dęblin". 

6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

8. Zatwierdzenie protokołu XXI sesji Rady Miasta. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta  
w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - poinformował, że w okresie 

między sesjami: 

• uczestniczył w posiedzeniach stałych Komisji Rady Miasta, które zajmowały się 
opiniowaniem projektu budżetu miasta na 2008 r.   

• w dniu 17.01.2008 r. uczestniczył w spotkaniu opłatkowym Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów; 
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• w dniu 21.01.2008 r. odbył się Konwent Rady Miasta w związku z ustaleniem 

porządku obrad dzisiejszej sesji oraz w sprawie ustalenia planu pracy Rady Miasta 

na 2008 r.; 

• w dniu 28.01.2008 r. Przewodniczący wziął udział w uroczystości z okazji 62 

rocznicy  pożycia małżeńskiego Państwa Bronisławy i Józefa Rękasów; 

• Przewodniczący RM poinformował, że skierował pismo do Pełnomocnika 

Wojewody ds. Ochrony Informacji Niejawnych w sprawie analizy oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Miasta Dęblin; 

• Przewodniczący RM zapoznał Radę z pismem Pani Dyrektor Banku PKO BP S.A. 

Oddział I w Dęblinie w sprawie posadowienia dodatkowego bankomatu ww. 

Banku w Dęblinie. Przewidziany termin na otrzymanie bankomatu przypada na  

I kwartał 2008 r. Propozycja lokalizacji jest na stacji PKN Orlen. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, który poinformował  

o swojej pracy od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego: 

• w okresie między sesjami zostały przygotowane materiały na dzisiejszą sesję; 
• trwały prace nad zamknięciem roku budżetowego, związane z zapłatą faktur,  

na koniec roku nie było żadnych należności wymagalnych; 

• rozpoczął się okres sprawozdawczy w Urzędzie Miasta. Trwają prace nad 

przygotowaniem sprawozdania finansowego, sprawozdań do GUS oraz sprawozdań 
związanych z realizacją różnego rodzaju projektów, realizowanych ze środków 

zewnętrznych (kanalizacja, budowa infrastruktury informatycznej); 

• zostało złożone sprawozdanie dotyczące rozliczenia projektu realizowanego  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym, związanego ze sprawami 

inwestycyjnymi oraz z zakupem sprzętu. Została podjęta decyzja i Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych wyraził zgodę, aby pieniądze które 

z pierwszych robót zostały zaoszczędzone  w wysokości 45.000 zł przeznaczyć na 

remont sali gimnastycznej. Gmina dołożyła do tej inwestycji 10.000 zł i remont ten 

został wykonany; 

• w omawianym okresie Burmistrz uczestniczył w dwóch Studniówkach -  

w Ogólnokształcącym Liceum Lotniczym  i w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2; 

• powstała nowa strona internetowa Urzędu Miasta. Systematycznie będzie 

uzupełniana zawartość tej strony. Do końca marca naczelnicy poszczególnych 

wydziałów mają przygotować opis wszelkich procedur załatwiania spraw  

w Urzędzie; 

• 3 stycznia została podpisana umowa ze Stowarzyszeniem "Ignis" na prowadzenie  

w 2008 roku Placówki Wsparcia Dziennego, na razie na kwotę 55.000 zł; 

• 8 stycznia Burmistrz brał udział w otwarciu wystawy w Klubie Uczelnianym 

WSOSP poświęconej zagładzie polskiej inteligencji w Katyniu; 

• tego samego dnia odbyła się narada z dyrektorami placówek oświatowych  

w sprawie uzgodnienia projektu budżetu oraz organizacji ferii; 

• 9 stycznia odbyło się zebranie w os. Stawy w sprawie telefonizacji osiedla. Gmina 

wywiązała się ze swoich zobowiązań i to przyłącze zostało wykonane w terminie - 

do końca listopada, ale niestety dopiero teraz Telekomunikacja Kolejowa podłącza 

poszczególnych abonentów w blokach. Na os. Stawy był również problem  

z oświetleniem ulicznym. 4.01. zostało oświetlenie wyłączone. Tutaj były 

niedomówienia RZI z WAM-em. 10.01. z inicjatywy Burmistrza zostało 

zorganizowane spotkanie z udziałem dowódcy jednostki, z przedstawicielami 

WAM-u i RZI i zostały ustalone wstępne warunki porozumienia dotyczącego 
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zasilania w energię elektryczną os. Stawy. Ustalono w tej notatce, że w trakcie 

bieżącego roku trzeba będzie doprowadzić tę energetykę do porządku. Nasze 

oświetlenie zostanie oddzielone od części wojskowej. Samo oświetlenie uliczne 

zostanie wyodrębnione i aby uniknąć w przyszłości tego rodzaju problemów będzie 

przełączone zasilanie na energetykę cywilną; 
• 13 stycznia  odbyła się Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Na terenie miasta 

odbyły się dwie duże imprezy w Miejskim Domu Kultury i w Klubie Uczelnianym. 

MDK zebrał 5.900 zł, Klub Uczelniany ok. 10.000 zł; 

• 17 stycznia odbyło się spotkanie opłatkowo - noworoczne, zorganizowane przez 

Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Koło Miejskie Dęblin. Jednym  

z gości spotkania był Pan Poseł na Sejm RP - Edward Wojtas; 

• 24 stycznia odbyły się wstępne rozmowy na temat przygotowania dokumentów 

koniecznych do aplikowania środków jeśli chodzi o Projekt Modernizacji Systemu 

Wodociągowo - Kanalizacyjnego. Są to wstępne wytyczne do studium 

wykonalności. Wstępny koszt wyniesie ok. 20.000 zł; 

• trwają prace nad korektą projektu budżetu miasta na 2008 r. Propozycje własnych 

środków i inwestycji są przygotowane. Czekamy na wysokość subwencji 

oświatowej. 

 

Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - poinformował, że w ubiegłym tygodniu 

został spalony cały dobytek w mieszkaniu na ul. Sochackiego. Podziękował 

Przewodniczącemu Zarządu Osiedla "Mierzwiączka" - Panu Dariuszowi Wojdatowi, Pani 

Grażynie Maziarek - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Panu Mieczysławowi 

Groblowi za bardzo aktywne włączenie się w pomoc poszkodowanej rodzinie. 

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Henryk Wiejak - złożył następujące wnioski; 

• o włączenie lampy oświetleniowej pomiędzy blokami 41 i 43 w os. Wiślana; 

• o podjęcie działań w celu uprzątnięcia zatoki parkingowej przy ul. Stężyckiej obok 

Apteki i zespołu handlowego; 

• o podjęcie działań w celu zabezpieczenia szyb w bloku kolejowym (noclegowni); 

• o podjęcie działań w celu naprawienia znaku informacyjnego dotyczącego miast 

partnerskich od strony ul. Stężyckiej; 

• o podjęcie działań  w celu zabezpieczenia pojemników PCK na odzież; 
• zapytał - jak wygląda współpraca Dęblina z miastami partnerskimi? 

 
Radny Krzysztof Karbowski: 

• przekazał życzenie świąteczno - noworoczne dla Rady i Burmistrza Miasta  

od środowiska żołnierzy 15 Pułku Piechoty "Wilków"; 

• zapytał, kiedy bloki w ul. Bankowej zostaną podłączone do kanalizacji; 

• wnioskował o wyjaśnienie sprawy zawyżonego metrażu powierzchni 

mieszkaniowej w blokach przy ul. Bankowej; 

• złożył wniosek o ograniczenie wyrzucanych pyłów przez Centralną Ciepłownię  
w Dęblinie; 

• wnioskował o dokonanie cięć pielęgnacyjnych drzew wzdłuż drogi krajowej 48; 

• postulował o opracowanie aktualizacji strategii miasta Dęblina oraz przygotowanie 

wniosków w tym zakresie do strategii powiatowej i wojewódzkiej. 
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Radny Henryk Brożyna - wnioskował o wykonanie i umieszczenie dwóch planów osiedla 

Lotnisko  przy budynku Zespołu Szkół Nr 4 i przy przystanku autobusowym. 

 

Ad. pkt 5a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania pełnomocnika  
do spraw realizacji projektu "Modernizacja i rozbudowa systemu 
odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji 
Dęblin". 
 
Projekt uchwał wraz z uzasadnieniem, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, 

przedstawił Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta i Inwestycji Urzędu Miasta - Henryk 

Rozenbajgier. Poinformował, iż zgodnie z unijnymi wymaganiami, realizacja każdego 

projektu wymaga powołania specjalnej struktury, która będzie odpowiedzialna za 

przygotowanie, organizację i monitorowanie realizacji projektu na płaszczyźnie 

technicznej, finansowej i prawno - organizacyjnej. Projekt zakłada, że pełnomocnikiem 

będzie Burmistrz Miasta. 

 

Projekt uchwały nie był opiniowany przez Komisje stałe Rady Miasta. Nie było również 
chętnych do wzięcia udziału w dyskusji nad projektem uchwały, w związku z czym 

przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie (15 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXII/136/2008 w sprawie powołania Pełnomocnika ds. Realizacji Projektu 

"Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na 

terenie aglomeracji Dęblin". Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego 
programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2008". 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

który poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa Rada Miasta ma 

obowiązek uchwalić program współpracy samorządu z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na dany rok 

kalendarzowy. Program określa cele, miejsce realizacji, termin, kto jest adresatem, 

podmioty uczestniczące  w realizacji programu oraz przedmiot i zakres współpracy. 

Program ten jest konieczny m.in. do tego, żeby organizacje pozarządowe mogły się starać  
o różnego rodzaju dotacje oraz uczestniczyć w konkursach organizowanych na 

wykonywanie zadań gminy w poszczególnych dziedzinach takich jak: kultura, ochrona 

dóbr kultury, promocja miasta, pomoc społeczna, ochrona i promocja zdrowia, kultura 

fizyczna i sport oraz turystyka. 

 

Komisje: Samorządu i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej -

pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 
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Radny Krzysztof Karbowski - wnioskował, aby na str. 5 punkt 5b miał brzmienie: - 

"organizacja imprez krajoznawczo - turystycznych z udziałem dzieci i młodzieży szkolnej. 

 

Burmistrz Miasta - zaakceptował powyższy wniosek i zaproponował go jako 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 

projektem uchwały. Jednogłośnie (15 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXII/137/2008 w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy Miasta Dęblin 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2008". Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu potrzeb  
w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Miasto 
Dęblin na 2008 r. 
 

Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu przedstawił Sekretarz 
Miasta - Marek Basaj. Poinformował, że zgodnie z ustawą  o promocji zatrudnienia  

i instytucjach na rynku pracy oraz z rozporządzeniem Ministra Gospodarki i Pracy gmina 

ma obowiązek sporządzić roczny plan potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych. Plan ten będzie podstawą ewentualnego porozumienia ze Starostą Ryckim na 

wykonywanie tych prac. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały, 

przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 9 głosami "za", przy 

6 głosach przeciwnych Rada podjęła uchwałę Nr XXII/138/2008 w sprawie uchwalenia 

Planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Miasto 

Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. pkt 5d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 
Dęblin oraz Gminnego Programu Walki z Narkomanią na terenie Miasta 
Dęblin na 2008 r. 
 
Przed przystąpieniem do omawiania projektu uchwały Burmistrz Miasta wprowadził  

do projektu uchwały autopoprawkę, dotyczącą zmiany kwot w załączniku stanowiącym 

plan wydatków na realizację zadań Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2008. I tak: na prowadzenie profilaktycznej działalności 

informacyjnej i edukacyjnej w szczególności dla młodzieży przeznacza się kwotę  
70.000 zł; na zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od alkoholu - kwotę 10.000 zł; na udzielanie rodzinom, w których 

występują problemy uzależnień pomocy psychospołecznej i prawnej, a w szczególności 

ochrony przed pomocą w rodzinie - 65.000 zł; wspomaganie działalności instytucji, 

stowarzyszeń i osób fizycznych służącej rozwiązywaniu problemów alkoholowych - 

70.000 zł. Razem - 215.000 zł. Kwotę 5.000 zł proponuje się przeznaczyć na realizację 
Gminnego Program Walki z Narkomanią. 
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Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Grażyna Szczepaniak - 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Powiedziała, że prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu 

należy do zadań własnych gminy. Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminny Program Walki z Narkomanią dla Miasta Dęblin określa cele, 

strategię i działania do realizacji w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii 

na terenie miasta.  Rozdział II, III i IV stanowią trzon Programu i powinny stanowić 
niezmienny element programu na kolejne lata. 

 

Komisje: Samorządu i Porządku Publicznego oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej - 

pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Jednogłośnie (15 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXII/139/2008 w sprawie 

uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 

Dęblin oraz Gminnego Programu Walki z Narkomanią na terenie Miasta Dęblin na rok 

2008. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin na 2008 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Burmistrz Miasta - 

Stanisław Włodarczyk. Powiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada 

Miasta corocznie określa w drodze regulaminu pewne elementy wynagrodzenia 

nauczycieli, takie jak: dodatki do wynagrodzenia zasadniczego (dodatek motywacyjny, 

dodatek funkcyjny dla osób na stanowiskach kierowniczych, dodatek za wychowawstwo  

i dodatek za pełnienie funkcji opiekuna stażu). W regulaminie określa się również sprawy 

związane z wynagrodzeniem za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Zgodnie z procedurą regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami zawodowymi i takie 

negocjacje zostały przeprowadzone. Uczestniczyli w nich przedstawiciele Związku 

Nauczycielstwa Polskiego i przedstawiciele NSZZ "Solidarność". Regulamin zakłada 

wzrost dodatku motywacyjnego z 2 do 3% wynagrodzenia zasadniczego, wzrost dodatku  

z tytułu wychowawstwa klasy w szkołach  z 35 zł  do 70 zł, za wychowawstwo  

w przedszkolach - 50 zł. Dodatek ten był wstrzymany w 2007 r., ponieważ Wojewoda 

Lubelski uchylił ten przepis naszego regulaminu. Ostatecznie sprawy potrafiały  

do Naczelnego Sądu Administracyjnego. NSA przyznał, że jest prawo uchwalenia tego 

dodatku dla nauczycieli przedszkoli, natomiast to orzeczenie obowiązywało tylko  

w konkretnym przypadku. Wojewoda Lubelski nie uchylił swoich wcześniejszych 

zarządzeń, stwierdzających nieważność tych części uchwał. Dodatek z tytułu opiekuna 

stażu został podniesiony z 10 zł do 20 zł. Regulamin zakłada aby dodatek funkcyjny dla 

osób na stanowiskach kierowniczych, a więc dyrektorów i wicedyrektorów był określony 

na dany rok kwotowo, a nie procentowo. Przy obecnych wynagrodzeniach skutki 

finansowe tych regulacji wynoszą ok. 209.000 zł rocznie. Pozostałe elementy w tym 

regulaminie są identyczne jak w roku ubiegłym. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały. 
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W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali; 

 
Radny Tadeusz Oryl - powiedział, że nauczyciele, z którymi radny rozmawiał, w pełni są 
usatysfakcjonowani 3 % dodatkiem motywacyjnym. 

 
Radny Henryk Wiejak - zaznaczył potrzebę opracowania nowego regulaminu 

wynagradzania pracowników administracyjnych zatrudnionych w placówkach 

oświatowych. 

 
Pan Władysław Sołopa - Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddziału 

Dęblińskiego. Powiedział, że zgodnie z zapisem ustawowym ZNP sprawdza, czy jest 

zgodność tego regulaminu z tzw. kwotą bazową, określaną corocznie w ustawie 

budżetowej.  Kwota bazowa jest później przeliczana na poszczególne udziały, stopnie 

awansu zawodowego w stawkach zasadniczych. Organ prowadzący dokonał analizy tych 

stawek. Są one wyliczone bardzo dokładnie. Należałoby dokonać analizy tego, co było 

zrobione w roku 2007 - jakie było wykonanie? Jeśli chodzi o dodatki za wychowawstwo  

w przedszkolach, Zarząd Oddziału ZNP występował o wypłatę zaległych dodatków za 

część roku 2007. Nie ma jeszcze w tej sprawie odpowiedzi. ZNP wystąpił do Wojewody  

o wyjaśnienie tej sprawy i dopiero po odpowiedzi Wojewody będziemy mięli jasność  
w jaki sposób potraktować te niewypłacone elementy za wychowawstwo w przedszkolach. 
 
Pani Ewa Kowalska - Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej NSZZ "Solidarność" 

Pracowników Oświaty "Ziemi Dęblińskiej". Zabrała głos w sprawie sposobu potraktowania 

dodatku motywacyjnego. W czasie negocjacji  KM NSZZ "Solidarność" prezentowała 

następujące stanowisko - dyrektorzy z racji sprawowanych funkcji powinni być  
w specjalny sposób potraktowani w momencie, kiedy przydziela im się dodatki funkcyjne. 

Te dodatki funkcyjne wypłaca się za bardzo konkretną pracę. W przypadku dodatku 

motywacyjnego kryteria są dosyć luźne i w pewnym stopniu mają charakter uznaniowy. 

Wydaje nam się, że w świetle prawa wszyscy powinni być traktowani równo i wysokość 
dodatków motywacyjnych powinna być na tym samym poziomie. Następna sprawa 

dotyczy odpraw dla nauczycieli. Jest to dość znaczna suma, która w ubiegłym roku nie 

została w pełni wydatkowana. Jeżeli nietrafnie prognozuje się takie kwoty, to potem 

nieprawidłowo oblicza się średnią płacę w mieście. Mimo tych uwag, Komisja 

"Solidarności" zaakceptowała propozycję regulaminu. 

 

Pan Waldemar Jakubik - Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 - w imieniu dyrektorów 

dęblińskich szkół podziękował za zaproponowanie w regulaminie znaczących dodatków 

dla dyrektorów. 

 

Po zakończeniu dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXII/140/2008 w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 

na 2008 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 5f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu 
pracy Rady Miasta Dęblin na 2008 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Przewodniczący Rady - 
Ryszard Karpiński, który poinformował, że ramowy plan Rady Miasta powstał z planów 

stałych Komisji Rady Miasta. W dniu 21.01.2008 r. Konwent Rady Miasta dokonał analizy 

tegoż planu i po drobnych korektach zaopiniował pozytywnie przedstawiony projekt. 

Przewodniczący Rady wprowadził do planu pracy Rady autopoprawkę, polegającą  
na wprowadzeniu w miesiącu październiku informacji na temat funkcjonowania turystyki  

w Dęblinie. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXII/141/2008 w sprawie 

przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miasta Dęblin na 2008 r. 
 

Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński. 
Powiedział, że poszczególne stałe komisje Rady Miasta opracowały swoje plany pracy na 

2008 r. w terminach określonych w ustawie o samorządzie gminnym. Plany pracy Komisji 

uzyskały pozytywna opinię Konwentu RM i stały się podstawą do opracowania planu 

pracy Rady Miasta Dęblin na 2008 r. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXII/142/2008 w sprawie 

przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie korzystania ze stołówki  
i ustalenia odpłatności za posiłki przygotowywane przez szkoły 
(placówki) prowadzone przez Miasto Dęblin. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Naczelnik Wydziału 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej UM - Czesław Matysek. Poinformował, że w dniu 

1 stycznia 2008 r. wszedł w życie art. 67 ustawy o systemie oświaty, który dał Radzie 

Miasta delegację ustawową do ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych, w tym 

wysokość opłat za posiłki. Zgodnie z cytowanym przepisem do kalkulacji opłaty za posiłek 

dla ucznia (wychowanka przedszkola) nie wlicza się wynagrodzeń pracowników i składek 

naliczanych od tych wynagrodzeń oraz kosztów utrzymania stołówki, stąd w projekcie 

uchwały występuje różnica w cenie posiłku dla uczniów szkoły i pracowników szkoły. 

Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w § 5, polegającą na dodaniu punktu 4  

w brzmieniu: - "Godziny wydawania posiłków (obiadów), zasady bezpieczeństwa ich 

podawania i spożywania, sposób opracowania jadłospisu oraz inne sprawy organizacyjne 

określa dyrektor szkoły" oraz zaproponował, aby w § 5 pkt 3 dodać zdanie - "Zasada ta nie 
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dotyczy miesiąca czerwca, za który odpis z należności dokonywany jest na koniec 

miesiąca". 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXII/143/2008 w sprawie zasad 

korzystania ze stołówki i ustalenia odpłatności za posiłki przygotowywane przez szkoły 

(placówki) prowadzone przez Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zatwierdzenie regulaminu przyznawania dofinansowania na 
przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest 
pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych na terenie  
Miasta Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Pan Krzysztof Kuropatwa - Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym Urzędu Miasta. Powiedział, że podjęcie 

uchwały ma na celu doprecyzowanie zapisów uchwały Nr XXI/135/2007 z dnia  

28.12.2007 r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu przyznawania dofinansowania na 

przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających  azbest pochodzących  

z budynków mieszkalnych i gospodarczych na terenie Miasta Dęblin w zakresie 

dotyczącym dofinansowania prac usunięcia pokryć dachowych z azbestu przez Wspólnoty 

Mieszkaniowe. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały wypowiadali się. 
 

Radny Henryk Brożyna - nie zgadza się, że dofinansowanie kosztów związanych  

z demontażem, transportem i utylizacją pokryć dachowych dla Wspólnot Mieszkaniowych 

ma wynosić 50%, ponieważ można przeliczyć, jaka część powierzchni przypadnie na jedną 
osobę. Radny uważa, że projektodawca uchwały powinien zorientować się, jak ta sprawa 

jest uregulowana w sąsiednich gminach. Kwota 60.000 zł przeznaczona na ten cel  

w budżecie jest za mała. Radny uważa, że w przypadku Wspólnot powinno być 100% 

dofinansowania. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - odniósł się do powyższych uwag. 

Powiedział, że być może należało w ogóle nie wprowadzać dofinansowania do wspólnot 

mieszkaniowych -  tak jak jest w większości gmin. Program zakłada usunięcie azbestu do 

2032 r. i nikt nie zrobi tego w ciągu jednego roku, czy dwóch lat. Nie wiedzieliśmy o tym, 

że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej nie będzie 

dofinansowywał demontażu azbestu z pokryć dachowych budynków wspólnot 

mieszkaniowych. Wspólnoty mieszkaniowe są traktowane jako osoby prawne, natomiast  

w wytycznych WFOŚiGW są uwzględnione tylko osoby fizyczne. Autopoprawkę na 

poprzedniej sesji dotyczącą wspólnot mieszkaniowych trzeba było przemyśleć i jej nie 

zgłaszać, ale chcieliśmy i te podmioty dofinansować. Obciążenie na mieszkańca we 

wspólnotach mieszkaniowych jest o wiele mniejsze niż w budynku jednorodzinnym. Nie 
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jest nas stać, żeby w 100% zrefundować demontaż azbestu na budynkach wspólnot. 

Nigdzie nie ma powiedziane, że gmina musi to robić.  
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział  

14 radnych. 9 głosami "za", przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się 
Rada podjęła uchwałę Nr XXII/144/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu przyznawania dofinansowania na przedsięwzięcia związane z usuwaniem 

wyrobów zawierających azbest pochodzących z budynków mieszkalnych i gospodarczych 

na terenie Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6. 
Wolne wnioski. 
 

Nie było chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania, 

interpelacje i wnioski radnych: 

• wniosek radnego Henryka Wiejaka dotyczący włączenia lamp oświetleniowych 

przy blokach 41 i 43 w os. Wiślana. Nie ma możliwości włączenia lampy. Tam było 

przyłącze prowizoryczne i to przyłącze i ten słup będą zdemontowane. Te dwie 

lampy przy boisku są na noc wyłączane i w ogólne te słupy będą zdemontowane, 

chyba, że wspólnota będzie chciała to odkupić; 
• wniosek radnego Wiejaka dotyczący uprzątnięcia zatoczki parkingowej przy  

ul. Stężyckiej. Jeśli jest taka potrzeba to skierujemy tam pracowników 

interwencyjnych; 

• wniosek radnego Wiejaka dotyczący zabezpieczenia okien w budynku noclegowni. 

Budynek nie jest nasz. Skierujemy pismo do Zarządu Nieruchomości PKP; 

• wniosek radnego Wiejaka o naprawienie znaku informacyjnego przy wjeździe do 

miasta od ul. Stężyckiej. To szczegółowo trzeba wyjaśnić, ale dokonana została 

naprawa przez pracowników interwencyjnych; 

• wniosek radnego Wiejaka o zabezpieczenie pojemników PCK. Te pojemniki nie są 
pojemnikami PCK, tylko są pojemnikami pewnej firmy, która zbiera odzież  
i w różnych sposób ją wykorzystuje. Ta firma korzysta ze znaku PCK. Jeszcze raz 

zwrócimy się o umocowanie tych pojemników; 

• wniosek radnego Wiejaka dotyczący współpracy z miastami partnerskimi. Ta 

współpraca w roku 2007 ograniczała się tylko do wymiany jakiś uprzejmości 

związanych ze świętami lub rocznicami. Merytorycznej, głębszej współpracy w tym 

zakresie nie było; 

• wniosek radnego Karbowskiego - kiedy bloki na ul. Bankowej będą włączone do 

kanalizacji. Dwa bloki są włączone, natomiast jeden blok, w którym się mieści 

biblioteka jest nie włączony. Tam powstał problem, ponieważ studzienka była za 

płytko posadowiona i są wymagane pewne prace poprawkowe, ale w najbliższym 

czasie zostanie i ten blok włączony. Jeśli chodzi o centrum - do połowy lutego 

wszystkie prace zostaną wykonane; 

• wniosek radnego Karbowskiego dotyczący zawyżonego metrażu bloków  

w ul. Bankowej. Po przeprowadzeniu inwentaryzacji są różnice w powierzchni 

poszczególnych pomieszczeń w stosunku do tego co było w dokumentacji 
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sporządzonej w momencie, kiedy blok był oddawany do użytku. Osoby, które 

wykupiły mieszkania przed sporządzeniem tej inwentaryzacji mają inne 

powierzchnie. Wszyscy właściciele powinni zawrzeć zgodne oświadczenia woli 

przed notariuszem godząc się na zmianę powierzchni. Ci, którzy w pierwotnej 

wersji mieli większą powierzchnie a teraz mają mniejszą chcą się zgodzić, 
natomiast pozostali nie chcą się zgodzić. Tak naprawdę to ten problem nie do końca 

jest do rozwiązania; 

• wniosek radnego Karbowskiego dotyczący cięć pielęgnacyjnych drzew wzdłuż 
drogi krajowej 48 - problem jest przekazany do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad. Jeśli wejdzie do realizacji modernizacja drogi krajowej na 

odcinku od wiaduktu w stronę Kocka to  sto kilkadziesiąt drzew jest przewidziana 

do wycinki; 

• wniosek radnego Karbowskiego dotyczący strategii rozwoju miasta. Będzie to 

nowy dokument. Do końca lutego będzie przedłożony Radzie. Wnioski do strategii 

powiatowej zostały złożone w ubiegłym roku. Część z nich się w tej strategii 

znalazła. Te szerokie plany inwestycyjne są w budżetach, ponieważ samorządy 

liczą na dofinansowanie ze środków unijnych; 

• wniosek radnego Brożyny dotyczący wykonania planów os. Lotnisko. Takim 

sprawom m.in. miały służyć środki przeznaczone dla zarządów osiedlowych. 

Należałoby to rozważyć. Co najmniej jeden plan na osiedlu powinien być, tym 

bardziej, że osiedle jest duże. 

 

Pan Krzysztof Kuropatwa - Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym 
udzielił odpowiedzi na wniosek radnego Karbowskiego dotyczący odrzucania pyłów przez 

kotłownię. Spółka "Lubrem", która zarządza tym majątkiem ma udzielone przez Starostę 
Ryckiego do 2015 r. pozwolenie zintegrowane, w którym  jest określona m.in. emisja do 

atmosfery tych pyłów. 

 

Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokołu  XXI sesji Rady Miasta. 
 

Protokół XXI sesji Rady Miasta przyjęto jednogłośnie (14 głosami "za"). 

 

Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpiński zamknął XXII sesję Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 


